
“DE LEDEN WILLEN 

ALLEMAAL IN 

TEAMVERBAND 

BIJDRAGEN TOT HET 

Het FAAD

Dieter Viaene

Wanneer werd het FAAD opgericht? 

-

-

-

Wat is de meerwaarde van een forum als 

FAAD?

-

-

-

-

Met welke vragen lopen pas afgestudeer-

den zoal rond?

-

-

-

-

-

-

Wat is de opdracht van de stuurgroep en 

hoe vullen jullie die in?

V.l.n.r. Stephanie Aertsen, Wendy Van de Camp,  

Soizik Van Huele, Lawrence Van Haecke,  

Dieter Viaene (voorzitter), Valerie Gheysens,  

Erica ten Hove, Frank Scheelings,  

Ward Vansteenkiste (secretaris).

-

-

-

-

-

-

-

Wat was jullie motivatie om zich te enga-

geren in de stuurgroep?

-

-

-

-

Welke ambities willen jullie als team nog 

graag verwezenlijken? 

-

-

> http://faad.be
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